
Protokół Nr 7/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 27 czerwca 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Lista obecności w załączeniu. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w 2022 roku.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk E, 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk F. 
4.  Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.              

                                       

       

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1415 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak. 

Na wstępie Sekretarz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie Połczyn-Zdrój zadania publicznego dotyczącego 

organizacji gminnych przewozów pasażerskich – druk C.  
 
Ad 2  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w 2022 roku przedstawiła Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji 
M.Szczensnowicz.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o widełki nagród, ogólną kwotę na nagrody oraz ilość osób 

nagrodzonych? 
Naczelnik – odpowiedziała, że nagrody przyznawane były w kwotach od 200 zł do 1500 zł. 

Ogólna kwota przeznaczona na ten cel to 42 tys. zł, którą nagrodzono 88 osób. 
Przewodniczący Komisji P.Szyszlak – pytał z jakiego klucza był robiony filmik, gdyż zabrakło 

na nim niektórych sportowców? 
Naczelnik – wyjaśniła, że zlecenie wykonuje Centrum Kultury i Spotkań Europejskich ale były 

kontakty do prezesów klubów w tej sprawie. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
sprawozdanie. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższe sprawozdanie głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk E, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji P.Szyszlak – pytał kiedy planuje się remont Przedszkola i Żłobka nr 3, 

ponieważ jest wiele potrzeb w tym zakresie? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że Dyrektor Przedszkola posiada ekspertyzę i powinna dać 

propozycję planowanego remontu. Gdy wpłyną takie materiały można podjąć dyskusję. 
P.Szyszlak – pytał jak długo Dyrektor posiada ekspertyzę? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że od początku roku ale nie ma jeszcze planu Dyrektora 

z konkretnymi kwotami, które trzeba zapisać w budżecie. Dyrektor powinna powiedzieć czy 
chce na raz wykonać remont czy etapowo i jakie sale planuje wyłączyć. 

M.Kopczyński – pytał o remont Biblioteki? 
Sekretarz – stwierdził, że podjęto decyzję, iż Biblioteka nie będzie czekała z remontem. 

Wydział Inwestycji i Zamówień Publicznych Urzędu Miasta przygotował dokumentację 
przetargową. W Szczecinie wniosek został zaakceptowany przez PFRON, więc 
dofinansowanie będzie. Dlatego, aby nie czekać Biblioteka realizuje remont ze swoich 
środków.  

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 

– druk F. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 4  
Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji P.Szyszlak – prosił, aby na ul. Księżnej Zofii postawić dwa punkty 

świetlne. 
Sekretarz – powiedział, że tam potrzeba 10 punktów a projekt jest na 20. 
Z-ca Burmistrza – poinformowała o przetargu na wymianę lamp na energochłonne.  

W dwóch przetargach rozstrzygniemy i wymienimy plafony świecące żółto na nowe 
ledowe. Po wymianie oświetlenia w całym mieście, zrealizują na ul. Księżnej Zofii. Z-ca 



Burmistrza dodała, że w pierwszym etapie były 3 oferty zbliżone do kwoty 200 tys. zł, 
natomiast dwie oferty były po 350 tys. zł. W pierwszym przetargu zaplanowano wymianę 
opraw na kwotę 230 tys. zł, jeśli zamkniemy się w tej kwocie to będzie można w podobnej 
kwocie zaplanować super ledowe, energooszczędne, w nocy ściemniające się lampy. Gdy 
zmienimy dotychczasowe oświetlenie to będą mniejsze rachunki za energię.  

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 5  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1455 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                /-/  Paweł Szyszlak 


